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Interpellationssvar om EU:s vattendirektiv  
Interpellationssvar 
Europeiska unionens vattendirektiv är något som personligen fick mig engagerad i politiken 
och i föreningslivet. Utgångspunkten i vattendirektivet är att vattenkvalitén i hela Europa 
skulle uppnå en kvalité som var ”så som när människan inte fanns”. Dessa kriterier gäller inte 
bara den fysiologiska eller kemikaliska utan även den biologiska aspekten. 

Mälarens vattenvårdsförbund har i decennier gjort mätningar av vattenkvalitén och reglerat 
vattenflödet. Vi har aldrig haft några större problem med vattenkvalitén runt omkring 
Mälaren. Efter tio år med Europeiska unionens vattendirektiv, instiftandet av ny myndighet 
och införandet av enorma resurser har jag inte kunnat se att vi åtgärdat något problem i 
Mälaren. 

Statusen i Mälaren är god. Det är viktigt i dessa frågor att ansvaret för vattenkvalitén inte 
ligger på enskilda vattenägare, inte heller på en enskild kommun. Runt omkring Mälaren och 
tillflödena till Mälaren finns det dussintals kommuner som tillsammans med 
vattenmyndigheten ska bibehålla vattenkvalitén. Vi har genom vårt arbete och 
representation i Mälarens vattenvårdsförbund tagit hand om dessa delar.
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